
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Skaraortens Ryttarförening 

Datum: 2022-10-13 
 
Närvarande: Andreas Fagrell (mötets ordförande), Sara Wiklert, Emma Andersson, Christina 
Börjesson, Annelie Wiking, Sofia Palm, Monica Warmark 
  
§1 Sammanträdets öppnande 
Ordförande öppnade mötet, hälsade alla välkomna, och konstaterade att mötet var 
beslutsmässigt. 
 
§2 Val av sekreterare och två justeringspersoner 
Till sekreterare för mötet valdes Monica och till att jämte ordförande justera protokollet 
valdes Annelie och Sara. 
 
§3 Fastställande av föredragningslistan 
Föredragningslistan fastställdes. 
 
§4 Ekonomisk rapport 
Likviditeten är fortsatt mycket tuff. Detta då intäkterna kommer inte i takt med utgifterna. 
Ekonomin följer dock budget.  
 
Förhoppningar finns om återstartsstöd på 20 tkr från Ridsportförbundet. 
 
Styrelsen behöver förtydliga reglerna för Hästkontot. Vad skall räknas in och inte?  
Beslut: att Budgetberedningen får definiera och sätta gränserna. 
 
Nuvarande el-avtal, hur länge gäller det? Sara kollar. 
 
§5 Verksamhetschefens information  
- Västsvenska Ridsportförbundet har varit på besök. Förbundet kan utfärda en 
Kvalitetsstämpel på anläggningen, som vi eftersträvar. Förbundet var imponerade av vår 
anläggning och återkommer med skriftlig rapport men ett par synpunkter kan nämnas:  

- Nödbelysning måste finnas. Här tog Camilla Helander från Kommunen, som 
var närvarande vid inspektionen, på sig att ordna kontakt med den elfirma som 



dom har god erfarenhet av inom Kommunen. Elfirman kontaktar Marina 
Bengtsson. Monica informerar Marina. 
- Hästar bör vara minst två i utomhushagarna. Det uppfyller vi inte alltid på 
privatsidan. Styrelsen överväger ett framtida beslut att det ska vara minst två 
hästar i varje hage. 
- Åsa Bogren från SISU, som också var med på inspektionen, önskar komma på 
ett styrelsemöte och informera om bidragsansökningar. 

 
- Vi har i nuläget 209 ridande elever. Finns oro för att antalet ska sjunka när ekonomin blir 
mer ansträngd framöver. Diskuterades faktureringen för ridlektionerna men beslöts att 
fakturera på nuvarande sätt. 
 
- Ridsportförbundet har aktiviteter på Skålltorp den 12-13 nov. Personal till kafeterian 
behövs. 
 
- Tillgången på hästar är fortfarande problematisk. Sofia letar hästar hela tiden. Just nu är 
priserna extremt höga men det finns förhoppning om sjunkande priser. 
 
§6 Verksamhetsrapport från Ungdomssektionen  
Hilmer meddelar att uppdatering av hemsidan kommer inom kort. 
 
§7 Verksamhetsrapport från Tävlingskommittén 
Dressyr- och hopptävling har genomförts. Gamla och nya ridhuset användes samtidigt. 
Förutom problem med ljudet har det fungerat bra. 
 
§8 Ny ljudanläggning 
Senaste offerten från Götene Ljud är på drygt 100 tkr, då innefattas gamla ridhuset och 
utomhus i gemensam ljudanläggning. Nya ridhuset får en egen anläggning. Andreas 
kontaktar Camilla Helander på Kommunen om möjlighet att få bidrag. Viktigt att få ny 
ljudanläggning eftersom detta möjliggör tävlingar som i sin tur genererar inkomster. Pga 
likviditeten behöver betalningen av fakturan ske efter årsskiftet. 
Beslut: att acceptera offerten.  
 
§9 Ekonomiansvarig 
Sara är tillbaka som ekonomiansvarig efter ett uppehåll. 
Beslut: 
att återkalla Alice Thorvalds uppdrag att handha föreningens ekonomiska förehavanden å 
styrelsens vägnar. 
att återkalla Alice Thorvalds adjungering till styrelsen. 
att återkalla Alice Thorvalds behörigheter till internetbank, Skatteverket och andra system 
som Alice Thorvald har haft tillgång till för uppdraget att handha föreningens ekonomiska 
förehavanden.  
 
 



§10 Budget 2023 
Budgetberedningen ska bestå av; Marina, Andreas, Sara (sammankallande) och Sofia. 
 
§11 Grävning vatten 
Beslut: att acceptera offert från Lars Westöö.  
 
§12 Nästa möte 
Nästa möte 8 november. 
 
Vid protokollet    Ordförande för mötet 
 

     
 
 Monica Warmark   Andreas Fagrell 
 
 
Justeras     Justeras 
 
 
 
Annelie Wiking   Sara Wiklert 


